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§19

UtfaUsrapport

Stiftscontrollem Michael Costello delade ut och redogjorde for en preliminär månadsrapport för
januari. Månadsrapporterna för februari och mars skickas ut via email de närmaste dagarna.

Ekonomiutskottet konstaterar

att utskottet tagit del av månadsrapporten for januari.

§20

Kapitalförvaltningsrapport för Stockholms stift

Stiftscontrollem Michael Costello delade ut och redogjorde för utfallet av kapitalförvaltningen per
31 .a mars. Kontakt har tagits med en av förvaltarna till följd av det dåliga resultatet under första
kvartalet. Diskussion uppstod om en eventuell upphandling och tidpunkten med hänsyn till det
kommande valet. Jan Olov Sundström anser det viktigt att ta hänsyn till olika målscenarios med
tanke på eventuella investeringar i fastigheter, bl. a. för att öka riskspridningen i stiftets portfölj.

Ekonomiutskottet konstaterar

att utskottet har tagit del av rapporten.

§21

Information om pågående Budgetprocess

Stiftsdirektor Birgitta Ödmark redogjorde för tillägg och förändringar i den senaste versionen av
budgetforutsättningama för 2018 utskickade 2017-05-02. Jan Olov Sundström underströk vikten av
att kansliet omfamnar de utökade ansvarsområdena utan ökning av personella resurser. Ordföranden
Klas Weidstam ansåg att utbildning av ledamöter borde ske som linjeverksamhet och inte som
särskild insatser enbart innan eller efter valen. Både Jästa Claeson och Lars Jakobsson ansåg det bäst
att förlägga utbildningstillfällen så lokalt som möjligt for bästa resultat, förslagsvis i kontrakten, med
ett fåtal specialistutbildningstillfällen centralt.

Ledamöterna var ense om att nivån för K.yrkobyggnadsbidraget skulle ligga kvar på 3 Mkr även efter
förändringar 2018 till kyrkounderhållsbidrag.

Stiftets kostnader ökarbl.a. till följd av nya avtal med SKUSS, Domkyrkoförsamling och AFA
avseende själavårdscentrums lokaler.

Löneökningsprognosen för arbetsmarknaden enligt Jästa Claeson ligger närmare 6, 5 % totalt för de
kommande tre åren och att 2, 2 % under 2018 är ett säkrare antagande för Svenska kyrkans del.

Ekonomiutskottet konstaterar

att budgetförutsättningar 2018 blir föremål för fortsatta diskussioner.

Justerande
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§22

Övriga frågor

Konsensus bland ledamöterna gav vid att presidiekonferensen hade varit väldigt uppskattad med bra
programpunkter innan utvärdering av dagen är sammanställd. Den bästa på länge enligt preliminära
rapporter kansliet hade tagit emot.

Stiftsdirektor Birgitta Ödmark redogjorde för diskussionerna med Domkyrkoförsamlingen avseende
mötesplats Stockholm möjliga förläggning till fastigheten vid Jakobs kyrka.

Ordförande Klas Weidstam påminde om nästa sammanträde den 15. e juni 2017 och därefter
förklarade sammanträdet avslutat.

Justerande


